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SĒDES PROTOKOLS 
Tukumā 

2024. gada 5. decembrī        SK/24/8 

Tukuma novada domes Sporta komisijas (turpmāk – Komisija) sēde sasaukta 2024. gada 

5. decembrī plkst. 09.00, Talsu ielā 4, Tukumā. 

Sēdi plkst. 09.00 atklāj un vada Komisijas priekšsēdētājs Sandis Čilipāns. 

Sēdi protokolē Tukuma novada pašvaldības Lietvedības un IT nodaļas lietvedības 

sekretāre Indra Litke. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts, kas pievienots sēdes materiāliem dokumentu vadības 

sistēmā “Lietvaris”. 

 Sēdē piedalās Komisijas locekļi: Inga Priede, Ainārs Plezers, Andis Švāns, Mārtiņš Tīss, 

Jānis Eisaks, Kaspars Valdmanis, Juris Kožeurovs, Dace Liepiņa-Zusāne, Varis Krūmiņš, Lauris 

Strautmanis, Aivo Bučiņš, Laura Stūrīte, Haralds Lučkovskis, Uldis Ersts, Sergejs Kovaļovs. 

Sēdē nepiedalās Komisijas locekļi: Normunds Velps, Normunds Šērs, Reinis Duksītis, 

Ilvars Auseklis, Kristaps Gotfrīds, Modris Liepiņš.  

Sēdē piedalās pieaicinātās personas:  

- Attīstības nodaļas vecākā projektu vadītāja Monta Vavilova;  

- sporta kluba “Ozols” pārstāve Iveta Jansone. 

Darba kārtībā: 

1. Par biedrības “Tukuma BMX riteņbraukšanas klubs” iesniegumu ledus laukuma izmantošanai. 

2. Par līdzfinansējumu sporta kluba “Ozols” trenažieru zāles izveidei.  

1. § 

Par biedrības “Tukuma BMX riteņbraukšanas klubs” iesniegumu  

ledus laukuma izmantošanai 

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Juris Kožeurovs, Sandis Čilipāns, Dace Liepiņa-Zusāne, Mārtiņš Tīss, Laura Stūrīte, 

Aivo Bučiņš, Monta Vavilova. 

Sandis Čilipāns informē, ka saņemts biedrības “Tukuma BMX riteņbraukšanas klubs” 

iesniegums par Tukuma ledus halles izmantošanu treniņu nodarbībām uz ledus ziemas periodā, 

aicina Aivo Bučiņu izskaidrot iesnieguma būtību. 

Aivo Bučiņš pastāsta, ka jau trīs gadus BMX riteņbraukšanas klubs ziemas mēnešos organizē 

bērniem slidošanas iespēju Tukuma ledus hallē bez maksas. Slidošanas apmācība ir ar hokeja 

ievirzi, kā arī pirmo slidošanas iemaņu apgūšanai. Uz šīm nodarbībām atļauts nākt ne tikai 

bērniem, kas nodarbojas ar riteņbraukšanu, bet arī viņu vecākiem, brāļiem, māsām, tādēļ 

apmeklētāju pulks ir liels. Šobrīd ledus laukuma izmantošana par vienu stundu maksā 200 EUR, 

ja no kluba bērniem tiks prasīta maksa par nodarbībām uz ledus, visticamāk, liela daļa bērnu 
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nodarbības vairs neapmeklēs, tādēļ ir tapis iesniegums ar lūgumu pašvaldībai rast iespēju 

nodrošināt BMX riteņbraukšanas kluba sportistiem bez maksas izmantot Tukuma ledus halli 

treniņu nodarbībām reizi nedēļā, svētdienās no plkst. 9.00 līdz plkst. 12.00, kad ledus laukums 

vismazāk noslogots. 

Monta Vavilova atzīmē, ka no nākamā gada pašvaldībā tiks īstenots četru gadu veselības 

veicināšanas projekts, kurā ietilpst arī slidošanas nodarbības, kas tiks finansēts no Eiropas 

Savienības līdzekļiem. 

Mārtiņš Tīss interesējas, vai kluba organizētie slidošanas treniņi pieejami visiem, vai tiek 

nodrošināti treneri uz laukuma. 

Aivo Bučiņš pastāsta, ka daļai bērnu, īpaši mazākajiem, līdz nāk gan vecāki, gan brāļi un 

māsas, tas netiek liegts, pat ieteikts, jo viens vai pāris treneri nevar izsekot līdz lielajam 

slidotgribētāju pulkam, tādēļ ir labi, ja vecāki ir blakus un atbalsta mazos slidotājus. Treniņus vada 

treneris, kurš palīdz apgūt hokeja spēles iemaņas, kā arī pirmās slidošanas iemaņas. 

Komisijas locekļi aktīvi diskutē par šā brīža situāciju Tukuma ledus hallē, par publisko 

slidošanu un iespēju organizēt bezmaksas slidošanas nodarbības BMX riteņbraukšanas kluba 

sportistiem. 

Laura Stūrīte uzskata, ka BMX riteņbraukšanas kluba sportistiem paredzētās slidošanas 

nodarbības būtu iekļaujamas veselības veicināšanas projektā un apvienojamas ar publisko 

slidošanu. 

Sandis Čilipāns atzīst, ka Komisija šajā gadījumā nav tiesīga ne lūgt, ne rekomendēt, ne 

ieteikt pašvaldībai nodrošināt finansējumu BMX riteņbraukšanas kluba sportistu treniņu 

nodarbībām Tukuma ledus hallē, izsaka nožēlu, ka Komisijas sēdē nepiedalās Modris Liepiņš, 

kurš varētu atbildēt uz vairākiem interesējošiem jautājumiem. 

Komisijas locekļi vienojas rekomendēt Tukuma BMX riteņbraukšanas kluba, Tukuma 

Hokeja kluba, Tukuma Ledus halles un pašvaldības pārstāvjiem kopīgi izrunāt šo jautājumu, lai 

rastu visām iesaistītajām pusēm pieņemamu risinājumu. 

2. § 

Par līdzfinansējumu sporta kluba “Ozols” trenažieru zāles izveidei  

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Iveta Jansone, Juris Kožeurovs, Monta Vavilova, Sandis Čilipāns, Laura Stūrīte. 

Sandis Čilipāns informē, ka saņemts sporta kluba “Ozols” iesniegums par līdzfinansējuma 

piešķiršanu trenažieru zāles izveidei, aicina sporta kluba pārstāvi Ivetu Jansoni pastāstīt vairāk. 

Iveta Jansone Komisijas locekļiem novada prezentāciju, kurā pastāsta par ieceri izveidot 

mūsdienīgu sporta klubu plašās telpās ar 300 m2 lielu trenažieru zāli Tukuma pilsētas centrā, 

Brīvības laukumā 4, ar mērķi piesaistīt jauniešus lietderīgām aktivitātēm, izmantojot iespēju 

treneru vadībā izveidot individuālu treniņu plānu. Profesionāliem sportistiem būs iespēja 

paaugstināt sportiskos rezultātus, tiks organizētas treneru apmācības – semināri, praktiskas 

nodarbības. Būs pieejami privātie treniņi, treneru konsultācijas un izglītojošas nodarbības. Sporta 

kluba mērķauditorijā ietilpst visas vecuma grupas, sākot no 12 gadiem. Iveta Jansone piebilst, ka 

šobrīd noslēgts telpu nomas līgums uz 10 gadiem, izveidots telpu plāns un uzsākti remontdarbi, kā 

arī saņemts pozitīvs lēmums par līdzfinansējumu no Lauku atbalsta dienesta par LEADER 

iesniegto projektu, notiek sekmīgas sarunas ar akciju sabiedrību “Attīstības finanšu institūcija 

Altum” par kredīta saņemšanas iespējām. Iveta Jansone atzīst, ka no pašvaldības cer sagaidīt 

jebkādu atbalstu – tas varētu būt gan projekta līdzfinansējums, gan telpu nomas un uzturēšanas 

izmaksu atlaides. 

Sandis Čilipāns jautā, cik maksās individuālais un cik grupu trenažieru zāles apmeklējums. 
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Iveta Jansone pieļauj, ka vienreizējs apmeklējums maksās 8 EUR, mēneša abonements – 

55 EUR, jauniešiem un senioriem tiks paredzētas atlaides, iespējams, būs cenu starpība rīta un 

vakara stundās. 

Laura Stūrīte interesējas, vai projekta ietvaros domāts par vides pieejamību, tā kā sporta 

centra telpas atradīsies ēkas 3. un 4. stāvā. 

Iveta Jansone pieļauj, ka, veicot apmeklējuma rezervāciju, būs jāpiesaka nepieciešamība 

nodrošināt personai ar invaliditāti nokļūšanu sporta centra telpās. 

Juris Kožeurovs precizē, vai nepieciešamais līdzfinansējums ir 60 000 EUR. 

Iveta Jansone apstiprina, ka tā ir summa, kas šobrīd iesniegta izskatīšanai akciju sabiedrībai 

“Attīstības finanšu institūcija Altum” par kredīta saņemšanas iespējām, pieļauj, ka jau tagad varētu 

iesniegt iniciatīvu projektu nākamā gada konkursam “Radi Tukuma novadam”, jo naudas līdzekļi 

nepieciešami jau šajā gadā. 

Monta Vavilova iebilst, ka nav iespējams ātrāk izsludināt konkursu “Radi Tukuma 

novadam”, jo visiem pretendentiem jānodrošina vienādi nosacījumi, tomēr no prezentācijas 

redzams, ka vairākas pozīcijas varētu būt atbalstāmas iniciatīvu projekta līdzfinansējumā 

nākamajā gadā. 

Iveta Jansone izsaka nožēlu, ka viss prezentācijā minētais nevar gaidīt nākamo gadu, jo 

jāiegādā jau šogad. 

Sandis Čilipāns atzīst, ka Komisija tiešā veidā nevar atbalstīt šo projektu, bet pieļauj, ka 

kādu citu projektu ietvaros atbalsts tiks sniegts, vēl veiksmi un izdošanos projekta realizācijā. 

Komisijas locekļi vienojas pieņemt zināšanai sniegto informāciju. 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas 

parlamenta un padomes regulas (ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz 

personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās 

daļas (c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu juridisku pienākumu. 

Sēdi slēdz plkst. 10.00. 

Komisijas priekšsēdētājs   (personiskais paraksts)  S. Čilipāns 

Protokolists     (personiskais paraksts)  I. Litke 


